

乐成中心 - 租赁部

产品名称	乐成中心 - 租赁部
公司名称	北京华信商办科技有限公司
价格	6.00/m/天
规格参数	
公司地址	北京市朝阳区双桥东路2049国际文创园
联系电话	13716135070 13522230053

产品详情

乐成中心是乐成集团在北京开发的代表作品，由两栋26层国际甲级写字楼与一座商业中心组成，地处国贸桥南1000米“金十字”东北角，总建筑面积106,800平方米，与地铁10号线直接连通，地理位置十分优越，是京城CBD商务圈的地标性建筑。乐成中心写字楼为单一产权，功能配备齐全，Kodak、中美大都会人寿保险、英大泰和财产保险、普利司通（中国）、中化方兴、LS乐星产电、金佰利、NCR、百事等众多500强企业及其旗下机构已全面入驻乐成中心写字楼。乐成中心是北京具文艺气质的写字楼，拥有特别录制、属于自己的古典音乐；“大堂画廊”按不同主题展出风格独特的新潮艺术家作品。乐成中心俨然一座艺术殿堂，人文和艺术的氛围随处可见，艺人新书发布会、摇滚音乐会、话剧、舞蹈、美食、花艺、塔罗牌等精彩活动轮番上演，把她铸造成北京的“城市之光”。

Lecheng Center is a representative project developed by Lecheng Group in Beijing, consisting of two 26 story international Grade A office buildings and a commercial center. It is located at the northeast corner of the "Golden Cross" 1000 meters south of the International Trade Bridge, with a total construction area of 106800 square meters. It is directly connected to Metro Line 10 and has a very advantageous geographical location. It is a landmark building in the CBD business circle of the capital. The office building of Lecheng Center is a single property with complete functions. Many top 500 enterprises and their subsidiaries, including Kodak, Sino American MetLife, Yingda Taihe Property insurance, Bridgestone (China), Sinochem Fangxing, LS Lexing Power Generation, Kimberly Clark, NCR, Pepsi, have settled in the office building of Lecheng Center. Lecheng Center is the most literary and artistic office building in Beijing, with special recordings and its own classical music; The "Lobby Gallery" showcases unique and trendy artist works based on different themes. The success center is like a Seoul Arts Center, and the atmosphere of humanity and art can be seen everywhere. The wonderful activities of artists such as new book release, rock concert, drama, dance, food, flower art, and Tarot are staged in turn, casting it into the "city light" of Beijing.

乐成中心<http://www.lechengcenter.cn>